
Memo aan college & raad 

 

Aan:   college van B & W en gemeenteraad Het Hogeland 

Van:   SV Bedum en stichting Ontwikkeling MFA Bedum 

Datum:  16-1-2021 

Onderwerp:  Conclusies na drie gespreksrondes en gezamenlijke tussenstap 

 

Na de drie gespreksrondes op 30 december, 5 en 14 januari komen SV Bedum (verder: SVB) en 

stichting Ontwikkeling MFA Bedum (verder: stichting) tot de volgende conclusies: 

1. SVB en stichting hebben de gesprekken onder leiding van Frans Keurentjes als zinvol en 

verhelderend ervaren om gezamenlijk het proces voor realisatie van een MFA verder in te gaan. 

2. SVB en stichting hebben alle medewerking verleend zodat het college alle vragen uit de motie 

“Samen geven wij een MFA in Bedum een kans” tijdens de raadsvergadering van 20 januari zou 

kunnen beantwoorden. Daarvoor zijn voorafgaand aan het overleg van 5 januari ook 

aanbevelingen opgesteld en gedeeld met het college.  

3. Het college heeft na het overleg van 30 december een werkplan (“stappenplan”) opgesteld en 

dat besproken met SVB en stichting tijdens het overleg van 5 januari. De aanbevelingen van SVB 

en stichting zijn daarin niet meegenomen. 

4. SVB en stichting hebben uitgesproken dat ze de tussenstap die het college wil zetten niet nodig 

acht en de tussenstap liever als eerste onderdeel van de definitiefase zouden zien. 

5. SVB en stichting hebben aangegeven dat het eigenaarschap van het project tot 20 januari (tot 

beantwoording motie in raadvergadering) bij het college ligt. Daarna zien SVB en stichting het 

project als een gezamenlijke verantwoordelijkheid waarbij alle drie partijen mede-eigenaar zijn 

van het proces.  

6. Er is geen overeenstemming bereikt over een gezamenlijke communicatieboodschap naar 

aanleiding van de gesprekken van 30 december en 5 januari, hetgeen wel de bedoeling was. 

7. De raadsmemo is eenzijdig opgesteld door het college. De vraag aan SVB en stichting in het 

overleg van 14 januari is geweest om de memo te controleren op feitelijke onjuistheden. Die zijn 

door SVB en stichting aangegeven en zijn aangepast. SVB en stichting hebben ook voorstellen 

gedaan voor een tekstuele aanpassing en aanvullingen van de memo maar deze zijn niet 

opgenomen. SVB en stichting hebben verder geen betrokkenheid gehad bij het opstellen en de 

inhoud van de raadsmemo. 

8. De bijlage bij de raadsmotie “Risicoanalyse project MFA Bedum” wordt door SVB en stichting 

ervaren als niet geschreven vanuit een positieve grondhouding tov het project MFA. Tijdens het 

gesprek van 5 januari is afgesproken dat SVB en stichting dit document zouden ontvangen zodat 

het tijdens de volgende gespreksronde op 14 januari besproken zou kunnen worden. Het 

document is op 12 januari ’s avonds pas gedeeld met SVB en stichting. Vanwege tijdsgebrek is er 

op 14 januari geen inhoudelijke reactie op de risicoanalyse gegeven door SVB en stichting en is 

het document ter kennisgeving aangenomen door SVB en stichting. 

9. De gespreksverslagen van de gespreksrondes van 30 december en 5 januari (uitgebreide interne 

versie en samenvattende publieke versie) zijn door SVB en stichting akkoord bevonden en 

gezamenlijk vastgesteld. De twee publieke versies worden met de raad gedeeld als bijlage bij de 

raadsmemo. 



10. SVB en stichting hebben het gesprek dat samen met Theo de Vries en Mariëlle Bakema op 14 

januari is gevoerd met Siem Jansen van NPG als zeer positief ervaren. Tijdens het gesprek heeft 

Siem Jansen richting gemeente een vergelijkbaar verhaal gehouden zoals door SVB en stichting 

voorafgaand aan de raadsvergadering van 9 december is gecommuniceerd naar de raad. Van het 

gesprek zal door SVB en stichting een verslag worden gemaakt. 

Bovenstaande overwegende doen we het volgende voorstel aan het college: 

SVB en stichting willen meewerken aan de door het college voorgestelde tussenstap van zes weken 

onder de volgende voorwaarden: 

a. Doelstelling van de tussenstap is om gezamenlijk een antwoord te geven op de nog niet 

beantwoorde vragen uit de motie: “kijken wat wel kan en mogelijk is om het plan MFA Bedum te 

laten slagen” en “wat is er nodig om het project MFA in Bedum te laten slagen”. 

Om de raad een zo compleet beeld van de MFA te schetsen zijn naast de door het college 

benoemde onderwerpen in de raadsmemo, zal er ook een reële analyse gemaakt moeten 

worden van de (nog niet benoemde) kansen die een MFA in Bedum biedt (een zogenaamde plus 

en/of koppelkansen al dan niet gebaseerd op gemeentelijk beleid). Verder zullen ook de 

mogelijkheden van alternatieve financiering voor de gemeentelijke bijdrage aan de MFA moeten 

worden bekeken en in kaart worden gebracht. 

b. Het eigenaarschap van deze tussenstap ligt bij drie partijen: gemeente (college), SVB en stichting. 

Alle drie partijen hebben een gezamenlijke verantwoordelijkheid voor de uitwerking van de 

tussenstap. 

c. Vooraf wordt een planning gemaakt van de tussenstap inclusief de datum van de 

raadsvergadering waarin de tussenstap aan de raad wordt gepresenteerd en de raad om een 

voorbereidingskrediet gevraagd wordt voor de definitiefase. 

d. De bij punt a. genoemde onderwerpen zullen in diverse stuurgroepoverleggen besproken 

worden waarbij vanuit de gemeente de betrokken ambtenaren (vanuit hun expertise) zullen 

aansluiten. De stuurgroep zal worden voorgezeten door Igor Grevers. 

e. De door SVB en stichting opgestelde analyse voor een bijdrage vanuit NPG zal als basis dienen 

voor verdere uitwerking van de analyse op kansrijkheid op een bijdrage vanuit NPG. 

SVB en stichting zijn van mening dat met bovengenoemde voorwaarden er een breed gedragen 

voorstel aan de raad gepresenteerd kan worden dat als basis kan dienen voor verdere uitwerking van 

het plan MFA in de definitiefase. 


